
ACTA DE L’ASSEMBLEA ORDINÀRIA DE L'ASSOCIACIÓ DE FAMÍLIES D’ALUMNES DE L’ESCOLA 9
GRAONS

DATA: 15 de juny de 2021, 17h

MEMBRES DE LA JUNTA:

Judit Griecs, presidenta
Sara Chuang, vicepresidenta
Carla Badosa, tresorera
Magda Martí, secretaria
Moderador: Jordi Velazquez

ORDRE DEL DIA

1.- Aprovació si escau de l’acta de la darrera assemblea
2.- Valoració del curs i propostes:

- Estat de comptes
- Comissions i grups de treball

3.- Torn obert de paraules

DESENVOLUPAMENT DE LA REUNIÓ I ACORDS PRESOS

1.- L’aprovació de l’acta es fa mitjançant la plataforma PARTICIPA

Pregunta: Aproves l'acta de l'assemblea del 5 de maig?

Resultats de la votació:

Sí:26

No:0

Abstenció: 0

RESULTAT: Aprovat

2.- Estat de comptes curs 2020-21

Ingressos: 3.300€
Despeses: 1.862,99€

Despeses fixes: comissions bancàries, pag web, assessoria jurídica protecció de

dades, quota AFFAC, quota Drive) :

Despeses comissions: GT Pati,

Saldo de tresoreria a 14.06.2021 = 8.891,81€

GT Pati preveu una despesa de 2262 €, 20% a pagar al juliol i el 80% a desembre. Correspon al

cofinançament de la subvencio obtinguda de l’Ajuntament de Barcelona.

Es proposa debatre a la propera assemblea l’import de la quota de soci tan bon punt les

comissions hagin detallat el full de ruta.

Es proposa que els rebuts siguin domiciliats, es proposa votació via PARTICIPA.



Pregunta: Aproves que a partir del curs 2021-2022 (inclòs),

la quota de l'AFAes pagui per rebut domiciliat?

Resultats de la votació:

Sí:20

No:4

Abstenció: 2

RESULTAT: Aprovat

Suposa una simplificació del procés de cobrament de les quotes pensant sobretot quan l’escola

tingui 9 cursos. En cap cas serà obligatòria la domiciliació però si aconsellable per tal de

millorar la gestió administrativa de l’AFA.

Es comenta la proposta de creació d’una nova Comissió de Tresoreria, amb la finalitat d’ajudar

a la tresorera amb els tràmits administratius i la consecució de subvencions i la seva justificació.

Es demana si algú està interessat que enviï un email a la junta. Segons l’article 24 dels estatuts

de l’AFA, les famílies proposen la creació d’una comissió i la junta decideix, alhora haurà de ser

ratificada en assemblea.

Comissions i grups de treball:

Es dóna pas a les persones representants de cada comissió perquè expliquin tant el que han fet

durant aquest curs i properes activitats que ja han pensat.

La presentació feta per les diferents comissions s’adjunta a la present acta com a annex de la

mateixa.

Comissió de Comunicació, presenta Núria Lain

- Preocupació per les poques famílies que entren/consulten la web

- Foment de les eines de comunicació

- Projecte Pati com a proposta dins de varies escoles de l’Eixample per a obtenir

subvencions. Son propostes participatives via DECIDIM.

- Logo AFA. Co-creació amb els infants, proposta acceptada per ED.

- Reinici servei AFA Recomana. Nou grup de Remind.

Comissió Reivindicativa i Barri, presenta Marc Hurtado

- Presenta Comissió Reivindicativa i Barri, GT amiant i GT Entorn Escolar.

- Aportar idees als nostres problemes que hagin implementat altres escoles

- Seguiment de la retirada de l’amiant i de l’expropiació per a la nova entrada del

Ps Sant Joan.

- Participació en la Revolta Escolar. Participació en el Bicibus.

- Tanca entre el aparcabicis i la calçada per protecció dels infants que sense ser

zona de joc juguen allà.

Temps de migdia, presenta Ariadna Badia

- Treball sobre els menús, seguint sempre les recomanacions de la Generalitat.

- Dues noves incorporacions al Grup.

- Coordinar amb Fundesplai i ED del temps de migdia.



- Seguiment dels imports de l'amortització de la cuina. L’any passat no es va

poder amortitzar al 100% segons el previst per culpa del COVID (tancament

escola i del menjador).

Comissió Extraescolars, vídeo enviat a tota la comunitat sòcia.

Comissió Igualtat i Diversitat, presentat per Inés Martínez

- Comissió mixta que dona recolzament a l’ED i a la Comissió Pedagògica

- Fulletó amb recomanacions per a la compra de joguines no sexistes.

- Han col·laborat amb el GT Pati per a idear el nou projecte de pati que ha rebut

subvenció de l’Ajuntament.

- Conte explicat amb llenguatge de signes , idea d’inclusió.

- Activitats varies per a fomentar el llenguatge no sexista i inclusiu.

Comissió de Sostenibilitat, presentat per Núria Lain

- Dues noves incorporacions

- Recollida i lliurament de llençolets (17 en total que s’han repartit a P3).

Recollida de llençols a final de curs per al curs vinent (es renten, cosen i es

reparteixen). Objectiu és aconseguir tots els llençols que es demanen.

- Post per a repartir solidaritat (material i immaterial-temps, per exemple). Post

sobre lectures sobre sostenibilitat i infants (recomanacions fetes per la llibreria

Sendak).

- Adhesius reciclatge. No s’han fet ja que l’escola no ha reciclat per temes COVID

(papereres que s’obren amb els peus i que no permeten reciclatge). La intenció

és reprendre el proper curs repartint adhesius a P3 i P4. Cas de famílies

separades se’ls hi lliurarà dos packs.

- Tovalló, per COVID tampoc s’usa. No s’ha fet el tovalló com a regal de

benvinguda. També s’espera que el proper curs es pugui fer.

GT Grups Pati

- Dos grups:

▪ Manteniment/Accions Pati

● Construcció 4 circuits que porten a la caseta.

● Canvi de troncs del circuit de troncs.

● Feines de manteniment després de les obres de l’estiu passat.

● Recuperació del planter, crida material, entre altres accions.

● Assistència a formació sobre com les accions al pati fomenten i

ajuden al projecte educatiu de les escoles.

▪ Projecte participatiu Pati

Grup de Treball Acollida, presenta Laia Guarro

- 16 participants.

- No es va fer festa d’acollida. Son conscients de que moltes famílies no s’han

sentit integrades a l’escola.

- Idea de continuar amb el Welcome Pack+ estampació tovallons.

GT Projecte participatiu pati, presenta Bernat Ripoll

- 8 participants

- Construir i pensar el pati que volem fomentant la participació de la comunitat

educativa i famílies. Pati inclusiu, sostenible, ...

- Suport d’Equal Saree com a empresa consultora per a endegar un procés

participatiu (diagnosi tècnica) de què volem com a pati. Despesa cofinançada



per l’Ajuntament de Barcelona via subvenció (1350€ finançats) que ha de ser

executada abans de desembre 2021.

- Participació en formació sobre processos participatius en patis.

- Per al curs 21/22 hi haurà altres subvencions.

Comissió de Festes, presentada per Estel Costa

- Inactiva per COVID

- 12 participants

- En procés de planificació de les activitats pel curs vinent.

Comissió d’Obres, no presenta

3.- Torn obert de paraules

- Laura Miqueleiz demana a la Junta que obri un procés de debat intern sobre el

funcionament de Comissió de Tresoreria. Vol plantejar com s’organitza l’AFA

(Comissions, comité, etc). La Junta pren nota per a parlar-ho al setembre.

Conclou la presidenta agraint a totes les comissions la feina feta i animant a les persones

assistents que participin de les mateixes, per a fer-ho es poden posar en contacte directament

amb el mail de l’AFA i seran adreçades a cada una de les comissions.

Es dóna per finalitzada l’assemblea general de l’AFA a les 18.15h del dia 15 de juny de 2021.

La secretària La presidenta

Magda Marti Judit Griecs


